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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande 
Johan Elfver (M) från Oppositionsråd Hanna 
Svensson (S) om satsningar på föreningslivet och 
nolltaxa på riktigt 
  
Socialdemokraterna ser med glädje på att en del av årets enorma överskott går till att 
skapa bättre förutsättningar för föreningslivet. Vi är dock oroliga för hur 
Moderaterna ser på föreningslivets förutsättningar på sikt. 
 
Att först nu ersätta det ridtält som sedan flera år sedan rasat vid Ekebyhov är snarare 
en fråga om hygien än en satsning.  
 
Vår oro nu är att det enbart är engångssatsningar som görs på föreningslivet, inga 
långsiktiga lösningar på de utmaningar som finns framöver.  
 
Både ridtältet och idrottstältet är tillfälliga lösningar och risken är stor att planerna på 
nya gymnastiksalar/idrottshallar som finns inte blir tillräckliga.  
Samtidigt så har Moderaterna infört avgifter även för barn på kommunens 
idrottsytor, vilket har resulterat i högre kostnader för de barn som vill vara aktiva i 
föreningslivet.  
 
Vi är övertygade om att en satsning på föreningslivet är en satsning på stärkt fysisk 
och psykisk hälsa, på social samvaro, på trygghet och på en stärkt vi-känsla i 
kommunen.  
 
Med anledning av ovanstående undrar vi därför: 

• Är ni beredda att återinföra nolltaxa på riktigt? 
• Vilka satsningar kommer vi att se som är riktade direkt till föreningslivet de 

kommande åren, som inte är tillfälliga? 
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